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Pełny zapis przebiegu posiedzenia

Komisji Administracji i Spraw Wewnętrznych (nr 113)

Komisji Finansów Publicznych (nr 284)
13 kwietnia 2022 r.
Komisje: Administracji i Spraw Wewnętrznych oraz Finansów Publicznych, obra-
dujące pod przewodnictwem posła Wiesława Szczepańskiego (Lewica), prze-
wodniczącego Komisji Administracji i Spraw Wewnętrznych, rozpatrzyły: 

– uchwałę Senatu w sprawie ustawy o szczególnych rozwiązaniach w zakre-
sie przeciwdziałania wspieraniu agresji na Ukrainę oraz służących ochronie 
bezpieczeństwa narodowego (druk nr 2170).

W posiedzeniu udział wzięli: Błażej Poboży podsekretarz stanu w Ministerstwie Spraw Wewnętrz-
nych i Administracji wraz ze współpracownikami oraz Elżbieta Piskorz dyrektor Departamentu Ropy 
i Paliw Transportowych Ministerstwa Klimatu i Środowiska wraz ze współpracownikiem.

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Ksenia Angierman-Kozielska, Magda 
Jedynak i Anna Pilarska –  z sekretariatów Komisji w Biurze Komisji  Sejmowych oraz Łukasz 
Kasiak, Wojciech Miller – legislatorzy z Biura Legislacyjnego.
Przewodniczący poseł Wiesław Szczepański (Lewica):

Otwieram łączone posiedzenie Komisji Administracji i Spraw Wewnętrznych oraz Komi-
sji Finansów Publicznych. Dzisiejsze posiedzenie będzie prowadzone z wykorzystaniem 
środków komunikacji elektronicznej umożliwiających porozumiewanie się na odległość.
W porządku obrad mamy tylko jeden punkt: rozpatrzenie uchwały Senatu w sprawie 

ustawy o szczególnych rozwiązaniach w zakresie przeciwdziałania wspieraniu agresji 
na Ukrainie oraz służących ochronie bezpieczeństwa narodowego.
Szanowni państwo, zanim przywitam gości, bardzo bym prosił, aby wszyscy państwo 

uruchomili czytniki, abyśmy mogli sprawdzić kworum. Jeżeli mamy już na sali oraz 
poza salą uruchomione tablety i czytniki, to proszę o naciśnięcie dowolnego przycisku, 
abyśmy mogli się dowiedzieć, czy Komisje posiadają kworum.
Natomiast ja w swoim i państwa imieniu chciałem przywitać pana Błażeja Pobożego, 

podsekretarza stanu w Ministerstwie Spraw Wewnętrznych i Administracji. Witam pana 
Mariusza Cichomskiego, dyrektora Departamentu Porządku Publicznego Ministerstwa 
Spraw Wewnętrznych i Administracji. Witam panią Elżbietę Piskorz, dyrektor Depar-
tamentu Ropy i Paliw Transportowych Ministerstwa Klimatu i Środowiska. Nie wiem, 
czy jest z nami zdalnie? Ponieważ na sali  jej nie widzę. Witam pana Rafała Smentka, 
zastępcę dyrektora Departamentu Strategii i Planowania Transformacji Klimatycznej 
Ministerstwa Klimatu i Środowiska. 
Szanowni  państwo,  czy mamy kworum? Zamykam głosowanie. Proszę  o podanie 

wyniku głosowania.
Głosowało 79 posłów. W związku z tym stwierdzam, że Komisje mają kworum do roz-

patrzenia projektu poprawek Senatu do ustawy o szczególnych rozwiązaniach w zakre-
sie przeciwdziałania wspieraniu agresji na Ukrainę.
Szanowni  państwo,  do uchwalonego  przez  Sejm  projektu  ustawy  Senat  wniósł  

30 poprawek. Bardzo bym prosił w tej chwili Biuro Legislacyjne, aby odniosło się do tego, 
nad którymi poprawkami możemy ewentualnie głosować łącznie. Potem… Nie wiem, czy 
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mamy pana senatora, który mógłby przedstawić poprawki? Nie mamy. Będzie po prostu 
odczytanie numeru poprawki, stanowisko rządu, ewentualne pytania i głosowanie.
Bardzo proszę, Biuro Legislacyjne.

Legislator z Biura Legislacyjnego Wojciech Miller:
Dziękuję, panie przewodniczący. Wojciech Miller, Biuro Legislacyjne. 
Rzeczywiście w naszej ocenie część poprawek ze względu na swój charakter stricte 

redakcyjno-legislacyjny  i doprecyzowujący mogłaby być  rozpatrywana  łącznie. Może 
w tym momencie wskażę numery. Są to poprawki:  trzecia,  piąta,  szósta,  czternasta, 
piętnasta, dziewiętnasta, dwudziesta, dwudziesta czwarta, dwudziesta szósta, dwudzie-
sta siódma i dwudziesta dziewiąta. Tak jak powiedziałem, w naszej ocenie ze względu 
na charakter tych poprawek można by się do nich odnieść w sposób łączny.

Przewodniczący poseł Wiesław Szczepański (Lewica):
Panie mecenasie, mam taką uprzejmą prośbę. Gdyby pan po prostu wolniej podyktował 
nam numery poprawek, nad którymi głosowalibyśmy łącznie.

Legislator Wojciech Miller:
Oczywiście.

Przewodniczący poseł Wiesław Szczepański (Lewica):
My sobie je po prostu zapiszemy, dobrze?

Legislator Wojciech Miller:
Oczywiście.

Przewodniczący poseł Wiesław Szczepański (Lewica):
Czyli łącznie..?

Legislator Wojciech Miller:
Poprawka trzecia.

Przewodniczący poseł Wiesław Szczepański (Lewica):
Tak.

Legislator Wojciech Miller:
Piąta.

Przewodniczący poseł Wiesław Szczepański (Lewica):
Tak.

Legislator Wojciech Miller:
Szósta.

Przewodniczący poseł Wiesław Szczepański (Lewica):
Tak.

Legislator Wojciech Miller:
Czternasta.

Przewodniczący poseł Wiesław Szczepański (Lewica):
Tak.

Legislator Wojciech Miller:
Piętnasta.

Przewodniczący poseł Wiesław Szczepański (Lewica):
Tak.

Legislator Wojciech Miller:
Dziewiętnasta.

Przewodniczący poseł Wiesław Szczepański (Lewica):
Tak.
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Legislator Wojciech Miller:
Dwudziesta.

Przewodniczący poseł Wiesław Szczepański (Lewica):
Tak.

Legislator Wojciech Miller:
Dwudziesta czwarta.

Przewodniczący poseł Wiesław Szczepański (Lewica):
Tak.

Legislator Wojciech Miller:
Dwudziesta szósta.

Przewodniczący poseł Wiesław Szczepański (Lewica):
Tak.

Legislator Wojciech Miller:
Dwudziesta siódma.

Przewodniczący poseł Wiesław Szczepański (Lewica):
Tak.

Legislator Wojciech Miller:
I dwudziesta dziewiąta.

Przewodniczący poseł Wiesław Szczepański (Lewica):
I dwudziesta dziewiąta. OK. Czy jest zgoda Komisji na łączne głosowanie nad poprawkami? 
Jeśli nie usłyszę sprzeciwu, stwierdzę, że nad tymi poprawkami będziemy głosować łącznie. 
W związku z tym przystępujemy do rozpatrzenia zgłoszonych poprawek. Poprawka 

pierwsza. Stanowisko rządu?

Podsekretarz stanu w Ministerstwie Spraw Wewnętrznych i Administracji Błażej 
Poboży:

Panie przewodniczący, jesteśmy przeciw tej poprawce.

Przewodniczący poseł Wiesław Szczepański (Lewica):
W takim razie przystępujemy do głosowania. Kto z pań i panów posłów jest za przyję-
ciem pierwszej poprawki Senatu? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał?
Zamykam głosowanie. Proszę o podanie wyników głosowania.
Głosowało 79 posłów. Za poprawką – 34, przeciw – 43. Dwie osoby się wstrzymały. 

Poprawka nie uzyskała akceptacji. 
Poprawka druga. Stanowisko rządu?

Podsekretarz stanu w MSWiA Błażej Poboży:
Jesteśmy za poprawką.

Przewodniczący poseł Wiesław Szczepański (Lewica):
Czy jest sprzeciw wobec przyjęcia poprawki drugiej? Sprzeciwu nie widzę. Zatem stwier-
dzam, że poprawka druga została przyjęta. 
Teraz przechodzimy do poprawki trzeciej, piątej, szóstej, czternastej, piętnastej, dzie-

więtnastej, dwudziestej, dwudziestej czwartej, dwudziestej szóstej, dwudziestej siódmej 
i dwudziestej dziewiątej. Stanowisko rządu?

Podsekretarz stanu w MSWiA Błażej Poboży:
Za wszystkimi poprawkami w tym bloku.

Przewodniczący poseł Wiesław Szczepański (Lewica):
Czy jest sprzeciw wobec przyjęcia tych poprawek, które odczytałem? Nie widzę. Zatem 
stwierdzam, że Komisja rekomenduje pozytywnie poprawki: trzecią, piątą, szóstą, czter-
nastą, piętnastą, dziewiętnastą, dwudziestą, dwudziestą czwartą, dwudziestą szóstą, 
dwudziestą siódmą i dwudziestą dziewiątą.

Przechodzimy do poprawki czwartej.
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Podsekretarz stanu w MSWiA Błażej Poboży:
Jesteśmy za poprawką.

Przewodniczący poseł Wiesław Szczepański (Lewica):
Czy  jest  sprzeciw wobec  przyjęcia  poprawki  czwartej? Nie widzę  sprzeciwu.  Zatem 
stwierdzam, że Komisja przyjęła poprawkę czwartą.
Poprawkę piątą i szóstą już rozpatrzyliśmy. Poprawka siódma.

Podsekretarz stanu w MSWiA Błażej Poboży:
Jesteśmy przeciw tej poprawce.

Przewodniczący poseł Wiesław Szczepański (Lewica):
W takim razie głosujemy. Kto z pań i panów posłów jest za przyjęciem poprawki siódmej? 
Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał?
Zamykam głosowanie. Proszę o podanie wyników głosowania.
Głosowało 82 posłów. Za poprawką – 38, przeciw – 42. Wstrzymały się 2 osoby. Stwier-

dzam, że poprawka nie uzyskała rekomendacji.
W takim razie przystępujemy do poprawki… Biuro, tak? Bardzo proszę.

Legislator Wojciech Miller:
Do poprawki ósmej, panie przewodniczący.

Przewodniczący poseł Wiesław Szczepański (Lewica):
Proszę uprzejmie.

Legislator Wojciech Miller:
Jeśli chodzi o tę poprawkę, to wydaje się, że elementem tej poprawki powinna być rów-
nież zmiana w art. 4 w ust. 1 w zakresie odesłania do art. 107 § 1 Kodeksu postępowa-
nia administracyjnego, w którym są określone elementy decyzji administracyjnej. Taka 
zmiana jest przewidziana, ale w poprawce jedenastej. Natomiast, tak jak powiedziałem, 
w naszej ocenie powinien to być element poprawki ósmej. Natomiast jeżeli chodzi o sku-
tek przyjęcia tej poprawki, to – w odniesieniu do decyzji w sprawie wykreślenia z listy 
– rozumiemy, że elementy tej decyzji będą wynikały nie z tej ustawy, tylko poprzez stoso-
wanie przepisów k.p.a. Czyli wiążę się z tym również taka zmiana prawno-legislacyjna.
Dziękuję.

Przewodniczący poseł Wiesław Szczepański (Lewica):
OK.
Stanowisko rządu?

Podsekretarz stanu w MSWiA Błażej Poboży:
Jesteśmy przeciw poprawce.

Przewodniczący poseł Wiesław Szczepański (Lewica):
Głosujemy. Kto z pań i panów posłów jest za przyjęciem poprawki ósmej? Kto się wstrzymał?

Głosy z sali:
Jeszcze przeciw.

Przewodniczący poseł Wiesław Szczepański (Lewica):
Przepraszam. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał?

Poseł Piotr Kaleta (PiS):
To jeszcze raz – kto jest przeciw.

Przewodniczący poseł Wiesław Szczepański (Lewica):
Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał?
Zamykam głosowanie. Proszę o podanie wyników głosowania. 
Za poprawką głosowało 38 posłów, przeciw – 45. Trzy osoby się wstrzymały. Poprawka 

nie uzyskała rekomendacji.
Przystępujemy do rozpatrzenia poprawki dziewiątej. Stanowisko rządu?

Podsekretarz stanu w MSWiA Błażej Poboży:
Za poprawką.
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Przewodniczący poseł Wiesław Szczepański (Lewica):
Czy jest sprzeciw wobec przyjęcia poprawki dziewiątej? Nie widzę sprzeciwu. Stwier-
dzam, że Komisja przyjęła poprawkę dziewiątą. 
Poprawka dziesiąta. Stanowisko rządu? 

Podsekretarz stanu w MSWiA Błażej Poboży:
Przeciw poprawce.

Przewodniczący poseł Wiesław Szczepański (Lewica):
Głosujemy. Kto z pań i panów posłów jest za przyjęciem poprawki dziesiątej? 
Coś się nie wbija jeszcze.

Sekretarz Komisji Ksenia Angierman-Kozielska:
Jeszcze raz.

Przewodniczący poseł Wiesław Szczepański (Lewica):
Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał?
Zamykam głosowanie. Proszę o podanie wyników głosowania.
Głosowało 86 posłów. Za poprawką – 40, przeciw – 44. Wstrzymały się 2 osoby. 
Przystępujemy do rozpatrzenia poprawki jedenastej. Stanowisko rządu? 

Podsekretarz stanu w MSWiA Błażej Poboży:
Za poprawką.

Przewodniczący poseł Wiesław Szczepański (Lewica):
Dobrze. Czy jest sprzeciw wobec przyjęcia poprawki jedenastej? Nie widzę sprzeciwu. 
Stwierdzam, że Komisja przyjęła poprawkę jedenastą.
Przystępujemy do rozpatrzenia poprawki dwunastej. Biuro…

Podsekretarz stanu w MSWiA Błażej Poboży:
Przeciw.

Przewodniczący poseł Wiesław Szczepański (Lewica):
Biuro Legislacyjne.

Podsekretarz stanu w MSWiA Błażej Poboży:
Przepraszam.

Legislator z Biura Legislacyjnego Łukasz Kasiak:
Dziękuję bardzo.
My w zasadzie też chcieliśmy wskazać wątpliwości. Ta poprawka dotyczy skreślenia 

w wielu przepisach odesłania do wskazanych przepisów Kodeksu postępowania admi-
nistracyjnego w zakresie kar pieniężnych. Rzeczywiście tak jest, że te przepisy k.p.a. 
wskazują, że w przypadku nieuregulowania w ustawach albo uregulowania w odmienny 
sposób w odrębnych ustawach w zakresie nieuregulowanym stosuje się zapisy k.p.a. 
Natomiast chcieliśmy zwrócić uwagę też na to, że w wielu ustawach mimo wszystko 
występują takie przepisy, jakie Senat proponuje skreślić. To jest jedna kwestia.
Druga kwestia dotyczy lit. e. To jest nowelizacja ustawy o Krajowej Administracji 

Skarbowej. Z tego, co pamiętamy, na posiedzeniu Komisji Ministerstwo Finansów zwra-
cało uwagę na to, że odesłanie do k.p.a. powinno pozostać ze względu na to, że w ustawie 
o Krajowej Administracji Skarbowej reżimy ordynacji podatkowej i k.p.a. nie są oczy-
wiste. Z tego, co pamiętam, zadawaliśmy to pytanie ministerstwu  i ministerstwo też 
wskazywało na to, że to odesłanie do k.p.a. powinno pozostać. Czyli wskazujemy takie 
wątpliwości.
Bardzo dziękuję.

Przewodniczący poseł Wiesław Szczepański (Lewica):
Stanowisko rządu?

Podsekretarz stanu w MSWiA Błażej Poboży:
Jesteśmy przeciw tej poprawce.
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Przewodniczący poseł Wiesław Szczepański (Lewica):
Przystępujemy do głosowania.

Sekretarz Komisji Anna Pilarska:
Chwileczkę, bo tutaj coś się zawiesiło.

Sekretarz Komisji Ksenia Angierman-Kozielska:
Panie przewodniczący, będziemy musieli jeszcze raz głosować nad poprawką nr 10.

Przewodniczący poseł Wiesław Szczepański (Lewica):
Tak? Ale nad jedenastą już głosowaliśmy, tak?

Poseł Piotr Kaleta (PiS):
Tak.

Przewodniczący poseł Wiesław Szczepański (Lewica):
Dobrze. Jeszcze raz przypomnę, panie ministrze. Stanowisko rządu do poprawki nr 10? 
Negatywne, tak?

Podsekretarz stanu w MSWiA Błażej Poboży:
Tak, negatywne. Przeciw.

Przewodniczący poseł Wiesław Szczepański (Lewica):
Przystępujemy do głosowania nad poprawką dziesiątą. Kto z pań i panów posłów jest 
za poprawką nr 10? Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał?
Zamykam głosowanie. Proszę o podanie wyników głosowania.
Głosowało 79 posłów. Za poprawką – 32, przeciw – 43. Cztery osoby się wstrzymały. 

Zatem poprawka nie uzyskała rekomendacji.
Przypomnę,  że o poprawce  jedenastej  pan  minister  powiedział,  że ją akceptuje. 

W związku z tym przyjęliśmy ją bez głosowania.
Przystępujemy teraz do głosowania nad poprawką dwunastą, do której stanowisko 

rządu jest negatywne. Kto z pań i panów posłów jest za poprawką dwunastą?
Możemy?

Sekretarz Komisji Ksenia Angierman-Kozielska:
Możemy.

Przewodniczący poseł Wiesław Szczepański (Lewica):
Kto jest za przyjęciem poprawki dwunastej? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał?
Zamykam głosowanie. Proszę o podanie wyników głosowania.
Głosowało 83 posłów. Za poprawką – 38, przeciw – 43. Dwie osoby wstrzymały się 

od głosu. Poprawka dwunasta nie uzyskała akceptacji.
Poprawka trzynasta. Stanowisko rządu?

Podsekretarz stanu w MSWiA Błażej Poboży:
Jesteśmy przeciw tej poprawce.

Przewodniczący poseł Wiesław Szczepański (Lewica):
Przystępujemy do głosowania. Kto z pań i panów posłów jest za przyjęciem poprawki 
trzynastej? Kto jest za przyjęciem poprawki nr 13? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał?
Zamykam głosowanie. Proszę o podanie wyników głosowania.
Głosowało  86  posłów.  Za poprawką  –  40,  przeciw  –  44. Wstrzymały  się  2  osoby. 

Poprawka nie uzyskała rekomendacji.
Poprawkę czternastą i piętnastą już rozpatrzyliśmy. Przystępujemy do rozpatrzenia 

poprawki szesnastej. Stanowisko rządu?

Podsekretarz stanu w MSWiA Błażej Poboży:
Za poprawką.

Przewodniczący poseł Wiesław Szczepański (Lewica):
Za, tak?

Podsekretarz stanu w MSWiA Błażej Poboży:
Tak.
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Przewodniczący poseł Wiesław Szczepański (Lewica):
Czy jest sprzeciw wobec przyjęcia poprawki szesnastej? Nie widzę sprzeciwu. Stwier-
dzam, że Komisje przyjęły poprawkę szesnastą.
Poprawka siedemnasta. Stanowisko rządu?

Podsekretarz stanu w MSWiA Błażej Poboży:
Przeciw tej poprawce.

Przewodniczący poseł Wiesław Szczepański (Lewica):
Przystępujemy do głosowania. Kto z pań i panów posłów jest za przyjęciem poprawki  
nr 17? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał?
Zamykam głosowanie. Proszę o podanie wyników głosowania.
Głosowały 82 osoby. Za poprawką – 38, przeciw – 43. Jedna się wstrzymała.
Poprawka nr 18. Stanowisko rządu?

Podsekretarz stanu w MSWiA Błażej Poboży:
Za przyjęciem.

Przewodniczący poseł Wiesław Szczepański (Lewica):
Czy  jest  sprzeciw wobec przyjęcia poprawki  osiemnastej? Nie widzę. W takim  razie 
stwierdzam, że Komisje przyjęły poprawkę osiemnastą.
Poprawkę dziewiętnastą i dwudziestą już rozpatrzyliśmy. Przechodzimy do poprawki 

dwudziestej pierwszej. Stanowisko rządu?
Biuro Legislacyjne najpierw.

Legislator Wojciech Miller:
Dziękuję, panie przewodniczący.
Z naszej  strony  tylko  taki  komentarz,  że podtrzymujemy  swoje  generalne  uwagi 

co do tego przepisu, tj.  jego nienormatywnego charakteru. W związku z tym w naszej 
ocenie art. 14 w ogóle nie powinien znaleźć się w ustawie. Podtrzymujemy te uwagi gene-
ralne. Natomiast jeśli chodzi o to brzmienie, to ono – przez to, że charakter tego przepisu 
jest taki, jaki jest – też nie powoduje w naszej ocenie jakiejś zmiany merytorycznej.
Dziękuję.

Przewodniczący poseł Wiesław Szczepański (Lewica):
Dziękuję.
Stanowisko rządu?

Podsekretarz stanu w MSWiA Błażej Poboży:
Przeciw poprawce.

Przewodniczący poseł Wiesław Szczepański (Lewica):
Przystępujemy do głosowania. Kto z pań i panów posłów jest za przyjęciem poprawki 
dwudziestej pierwszej? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał?
Zamykam głosowanie. Proszę o podanie wyników głosowania.
Głosowały  83  osoby.  Za poprawką  –  36,  przeciw  –  42. Pięć  osób  się wstrzymało. 

Poprawka nie uzyskała rekomendacji.
Przystępujmy do rozpatrzenia poprawki dwudziestej drugiej. Biuro Legislacyjne?

Legislator Wojciech Miller:
Dziękuję, panie przewodniczący.
Jeśli chodzi o ten przepis, to chcieliśmy powtórzyć uwagi, które zgłaszaliśmy do niego 

na etapie prac Komisji. Jakkolwiek  jest  to kwestia merytoryczna,  to zdanie drugie – 
czyli przesądzenie w ustawie, że sprawozdanie czyni się przedmiotem debaty w Sejmie 
i w Senacie –może budzić wątpliwości z punktu widzenia zasady autonomii regulami-
nowej prac Sejmu.
Dziękuję.

Przewodniczący poseł Wiesław Szczepański (Lewica):
Stanowisko rządu jest, jak rozumiem, negatywne. Tak?
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Podsekretarz stanu w MSWiA Błażej Poboży:
Tak, negatywne.

Przewodniczący poseł Wiesław Szczepański (Lewica):
Przystępujemy do głosowania. Kto z pań i panów posłów jest za przyjęciem poprawki 
dwudziestej drugiej? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał?
Zamykam głosowanie. Proszę o podanie wyników głosowania.
Głosowało 80 posłów. Za poprawką – 38, przeciw – 40. Dwie osoby się wstrzymały. 

Poprawka nie uzyskała akceptacji.
Poprawka dwudziesta trzecia. Stanowisko rządu?

Podsekretarz stanu w MSWiA Błażej Poboży:
Za poprawką.

Przewodniczący poseł Wiesław Szczepański (Lewica):
Czy jest sprzeciw wobec przyjęcia poprawki dwudziestej trzeciej? Nie widzę sprzeciwu. 
Stwierdzam, że Komisje przyjęły poprawkę dwudziestą trzecią.
Poprawka  dwudziesta  czwarta  została  rozpatrzona.  Teraz  poprawka  dwudziesta 

piąta.
Biuro Legislacyjne.

Legislator Łukasz Kasiak:
Dziękuję bardzo, panie przewodniczący. 
W poprawce został poruszony problem, który był poruszany również przez Biuro 

Legislacyjne na Komisji. Chodzi tu o skreślenie wyrazów, więc wydaje się, że to kwe-
stia redakcyjna. Natomiast tak naprawdę sprowadza się ona do tego – zresztą wiemy 
to po uzyskaniu odpowiedzi Ministerstwa Finansów na posiedzeniu Komisji – że zdaniem 
ministerstwa te przepisy w niezmienionym brzemieniu decydują o tym, że do pewnych 
decyzji będzie stosowany Kodeks postępowania administracyjnego a nie ordynacja podat-
kowa. To nadal wzbudza wątpliwości. Natomiast zwracam uwagę na to, że na Komisji 
zostało postawione dokładnie takie pytanie, na jakie wskazuje problem poruszony w tej 
poprawce. Zostało to rozstrzygnięte w taki sposób, że te wyrazy „decyzji administracyj-
nej” powinny pozostać. 
Dziękuję bardzo.

Przewodniczący poseł Wiesław Szczepański (Lewica):
Stanowisko rządu.

Podsekretarz stanu w MSWiA Błażej Poboży:
Jesteśmy przeciw tej poprawce.

Przewodniczący poseł Wiesław Szczepański (Lewica):
Przystępujemy do głosowania. Kto z pań i panów posłów jest za przyjęciem poprawki 
dwudziestej piątej? Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał?
Zamykam głosowanie. Proszę o podanie wyników głosowania.
Głosowały 84 osoby. Za poprawką – 40, przeciw – 42 osoby. Dwie osoby się wstrzymały. 

Poprawka nie uzyskała rekomendacji.
Poprawki dwudziesta szósta i dwudziesta siódma zostały rozpatrzone. Przechodzimy 

do poprawki dwudziestej ósmej. Stanowisko rządu?

Podsekretarz stanu w MSWiA Błażej Poboży:
Za przyjęciem.

Przewodniczący poseł Wiesław Szczepański (Lewica):
Czy jest sprzeciw wobec przyjęcia poprawki dwudziestej ósmej? Nie widzę sprzeciwu. 
Stwierdzam, że Komisje przyjęły poprawkę dwudziestą ósmą.
Poprawka  dwudziesta  dziewiąta  została  rozpatrzona.  Przechodzimy  do ostatniej 

poprawki – trzydziestej.
Stanowisko rządu? 
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Podsekretarz stanu w MSWiA Błażej Poboży:
Za przyjęciem.

Przewodniczący poseł Wiesław Szczepański (Lewica):
Czy jest sprzeciw wobec przyjęcia poprawki trzydziestej? Nie ma. Zatem stwierdzam, 
że Komisje przyjęły poprawkę trzydziestą.
Pozostaje nam jeszcze kwestia posła sprawozdawcy. Kto był posłem sprawozdawcą? 

Pan poseł Hreniak. Mam nadzieję, że pan poseł będzie kontynuował swoją misję. Tak?

Poseł Paweł Hreniak (PiS):
Tak.

Przewodniczący poseł Wiesław Szczepański (Lewica):
Dziękuję bardzo. W takim razie wyczerpaliśmy porządek obrad. 
Zamykam połączone posiedzenia Komisji.


